
Mijn naam is Coen Stoop en ik ben 27 jaar oud. Geboren en opgegroeid in Bergen. 

Mijn broers, vader, oom en oma zijn ook allemaal hier geboren en opgegroeid. Kortom dit dorp 
voelt voor mij als het enige echte thuis. Mijn oudere broer moest helaas vertrekken naar HHW 
om daar te kunnen wonen. Mijn jongere broertje woon nog bij mijn ouders. Bijna al mijn vrienden 
zijn  verhuisd naar een beschikbare woning buiten Bergen of, een enkeling, mijn leeftijd tegen de 
30 jaar, woont nog steeds bij hun ouders wachtende op een woning. 

Ikzelf woon samen met mijn vriendin in Bergen, omdat ik het geluk had via mijn ouders een 
appartement te kunnen kopen, in combinatie met het geven mantelzorg aan mijn beneden 
wonende oma. Het appartement waar ik woon is niet geschikt voor een gezin met kinderen. Ik 
hoop in Bergen een geschikte woning te kunnen vinden. Ik ben leerkracht aan de Bosschool in 
Bergen. Mijn droom is om hier te kunnen blijven werken en mijn eigen kinderen dezelfde jeugd te 
geven als ikzelf heb ervaren in dit prachtige dorp. 

Ik kom vanavond inspreken omdat er een bouwplan wordt besproken met sociale huurwoningen 
voor starters en andere woningen. Ik wil de gemeenteraad positief adviseren over dit plan. 
Hiervoor noem ik twee redenen die, naar mijn mening, het belangrijkst zijn. 

1. Jonge mensen moeten een kans krijgen. 
2. Jonge gezinnen/mensen zijn de toekomst van Bergen. 

Deze punten wil ik graag toelichten. 

1. Jonge mensen moeten een kans krijgen. 

Starters hebben momenteel geen kans op de woningmarkt. Wij hebben nog niet voldoende 
kunnen sparen voor een woning. Deze starters moeten ook zonder hulp van hun houders de 
kans krijgen om te blijven in de dorp, via bijvoorbeeld sociale huurwoningen. De wachtrijen zijn 
langer dan 10 jaar. 

2. Jongeren zijn de toekomst van Bergen. 

Wij zijn de meest vergrijsde gemeente van NL. Dat werd deze week onlangs door de NOS maar 
weer eens bevestigd. Er zijn hard jongere nodig om Bergen leefbaar te houden. In mijn vak zie ik 
dat direct terug. In 2013 moest de St. Adelbertusschool haar deur sluiten. Vorig jaar, precies 10 
jaar later, ging de v. Reenenschool dicht. Ze zijn nu alleen nog open vanwege de opvang van 
Oekraïnse kinderen. Hoelang moet het nog duren voordat de volgende school dicht moet 
vanwege te kort aan kinderen? 

Niet alleen op scholen maar ook verenigingen zijn jonge mensen hard nodig. Zelf ben ik lid van 
Schaakclub Bergen en ben daar al 6 jaar één van de jongste. Langzaam maar zeker wordt de 
ledenlijst steeds kleiner. 

Een combinatie van jongere en oudere bewoners is van belang voor de leefbaarheid van Bergen. 
We hebben elkaar nodig. 

Tot slot: 

De mensen die bezwaar maken wonen waarschijnlijk zelf al jaren in dit prachtige dorp. Zij 
realiseren zicht (nog) niet dat ons dorp langzaam dood bloed. Jongeren zoals ik kijken uit om hier 
de komende jaren te blijven wonen. Als u dit plan wél laat doorgaan dan mag er ook woningbouw 
gerealiseerd worden aan de randen van de gemeente. Ik wil u, dringend, erop wijzen dat dit een 
enorme opsteker is voor de Bergenaren die, net als ik, zo graag in Bergen willen blijven wonen. 


